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PROTOKÓŁ Nr XV/2020 
piętnastej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 27 sierpnia 2020 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach  

przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XV sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XV sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Na sekretarza obrad powołano Radną Teresę Parzonkę. 

Obrady rozpoczęto o godz. 9:30 zakończono o godz. 10:30. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do otrzymanego porządku obrad?  

 

Pytań nie było.  

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad XV sesji. 

 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad.  

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Jeziorany na rok szkolny 2020/2021,  

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania  

pn. "Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi powiatowej nr 1483N na odcinku 

Jeziorany - Wipsowo - DK16",  

3) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Jeziorany dla terenu położonego w rejonie ul. Mickiewicza i ul. Łąkowej,  

4) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Jeziorany dla terenu położonego w rejonie ul. Sienkiewicza i ul. Wolności,  

5) wyrażenia zgody na odwołanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości 

oznaczonej działki nr 489 położonej w obrębie miasta Jeziorany,  

6) uznania skargi z dnia 22 lipca 2020 roku na Burmistrza Jezioran za bezzasadną,  

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020-2031,  

8) zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  



2 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami.  

4. Wolne wnioski i zapytania.  

5. Przyjęcie protokołu XIV sesji. 

 

Ad.2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Jeziorany na rok szkolny 2020/2021, 

Przewodniczący Rady: „Przed godziną pracownik naszej gminy Pan Kiljan odpowiedzialny 

za ten sektor nazwijmy to działanie gminy, wyjaśnił nam, o co chodzi, ale może ktoś  

z Państwa ma jeszcze jakieś pytania? Na pewno Pan Burmistrz, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik 

się do tego ustosunkują. Czy ktoś z Państwa ma w tej chwili jakieś pytania? 

 

Pytań nie było. 

 

Pan Andrzej Szuwalski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi do 

projektu tej uchwały." 

 

Uwag nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XV/134/20 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w gminie Jeziorany na rok szkolny 2020/2021,  

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania  

pn. "Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi powiatowej nr 1483N na odcinku 

Jeziorany - Wipsowo - DK16", 

 

Przewodniczący Rady: „Również sprawa była omawiana, ale może ktoś  

z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie?  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał: „Czy ktoś z Radnych ma uwagi do projektu 

uchwały?” 

 

Uwag nie było. 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

 

podjęła uchwałę nr XV/135/20 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania pn. "Opracowanie dokumentacji 

przebudowy drogi powiatowej nr 1483N na odcinku Jeziorany - Wipsowo - DK16", 

która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

3) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Jeziorany dla terenu położonego w rejonie ul. Mickiewicza i ul. Łąkowej, 

 

Przewodniczący Rady: „Temat był omówiony przez pracownika Urzędu. Sprawa jest prosta, 

Gmina się rozwija, coraz więcej ludzi chce tu mieszkać i chce się budować, w związku,  

z czym musimy mieć prawne możliwości umożliwienia im zakupu działek pod te budowy. 

Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie?” 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XV/136/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Jeziorany dla terenu położonego  

w rejonie ul. Mickiewicza i ul. Łąkowej,  

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

4) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Jeziorany dla terenu położonego w rejonie ul. Sienkiewicza i ul. Wolności, 

 

Przewodniczący Rady: „Argumentacja jest podobna jak przy poprzedniej uchwale, czy ktoś  

z Pań i Panów Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?” 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XV/137/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Jeziorany dla terenu położonego  

w rejonie ul. Sienkiewicza i ul. Wolności,  

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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5) wyrażenia zgody na odwołanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości 

oznaczonej działki nr 489 położonej w obrębie miasta Jeziorany, 

 

Przewodniczący Rady: „Pan Burmistrz wyjaśniał nam sytuację na Komisji, ale może ktoś  

z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi lub zapytania?” 

 

Uwag i zapytań nie było. 

 

Następnie Pan Andrzej Szuwalski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XV/138/20 w sprawie wyrażenia zgody na odwołanie darowizny  

na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości oznaczonej działki nr 489 położonej  

w obrębie miasta Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

6) uznania skargi z dnia 22 lipca 2020 roku na Burmistrza Jezioran za bezzasadną, 

 

Pan Józef Kaniuga – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: „W dniu  

17 sierpnia 2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  

w głosowaniu jawnym jednogłośnie, trzech obecnych Radnych stwierdziła, że skarga z dnia 

22 lipca 2020 r. na Burmistrza Jezioran jest bezzasadna.”     

 

Przewodniczący Rady: „Ja jeszcze króciutko dodam, że skarżący jakby myli dwie kwestie. 

Pierwsza to kwestia formalna, czyli odpowiedź i ta została udzielona. W związku z tym nie 

można zarzucić Burmistrzowi niedopełnienia tych obowiązków, a kwestia druga, to treść 

odpowiedzi. Co do treści może się zgadzać, może nie, ale nie do Rady jest rozsądzanie tego 

tematu. Są inne instancje, do których może się zwrócić z takim zapytaniem. Dlatego też 

Komisja moim zdaniem słusznie podjęła decyzję o jej bezzasadności. Czy ktoś z Pań i Panów 

Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie?” 

 

Nikt nie zabrał głosu w powyższej sprawie. 

 

Następnie Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące projektu tej 

uchwały? Jeśli nie, to proszę przystąpić do głosowania.” 

  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 
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podjęła uchwałę nr XV/139/20 w sprawie uznania skargi z dnia 22 lipca 2020 roku  

na Burmistrza Jezioran za bezzasadną,  

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020 - 2031, 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „A więc Wieloletnią Prognozę Finansową 

Gminy omówiłam na Komisji, to było parę minut temu, myślę, że nie będę się powtarzała, 

chyba, że Pan Przewodniczący bardzo chce, to bardzo chętnie omówię jeszcze raz. Bardziej 

może byśmy się skupili na budżecie. Czy jeszcze raz mam powtórzyć kwoty?” 

 

Przewodniczący Rady: „Nie, żebyśmy się dobrze zrozumieli, nie tylko ja, ale i Radni mają 

prawo prosić o powtórzenie, ale jeśli tego nie widzę, to z mojej strony też tego nie będzie.” 

 

Skarbnik Gminy: „Myślę, że przy Wieloletniej Prognozie Finansowej powtarzać kwoty, które 

zostały zmienione, to nie ma sensu, a oczywiście uchwałę budżetową, która nie została dobrze 

omówiona na Komisji w szczegółach, to zaraz omówimy.”       

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XV/140/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jeziorany na lata 2020 - 2031,  

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

8) zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „Dochody, które się zwiększyły  

o 1 006 894,09 zł omówiłam na Komisji, także każda kwota jest znana. Chciałabym się teraz 

skupić na wydatkach, które też zostały zwiększone o 1 006 894,09 zł. Wprowadziliśmy  

do zmian w budżecie kwotę odnośnie projektu na strażnicę Jeziorany 40 000 zł, tak, jak Pan 

Burmistrz powiedział, w jakim celu jest to zrobione w tym roku. Następną kwotę, którą 

wprowadziłam do wydatków, to jest kwota 5 000 zł, która też jest związana troszeczkę  

ze strażnicą. Jest to wniosek, który wpłynął od Komendy Miejskiej Państwowej Straży 

Pożarnej. W tamtym roku też udzieliliśmy takiej pomocy dla dzieci, w związku  

z utworzeniem Zespołu Sal Edukacyjnych „Ognik” dla dzieci i młodzieży. Co prawda nie 

wiemy, czy jakiekolwiek nasze dziecko, z naszej gminy będzie korzystało z takiej sali, ale do 

tego projektu, bo to jest duża inwestycja, z tego, co widziałam, sam kosztorys jest to 

288 205,07 zł. Do tego projektu dołożyła się Gmina Barczewo, Biskupiec, Dobre Miasto, 

Dywity, Jeziorany, Olsztynek, Stawiguda, Świątki, nawet Starostwo Powiatowe dodało 

30 000 zł, a miasto Olsztyn 20 000 zł, pozostałe gminy dały po 5 000 zł. My też chcieliśmy  

z Panem Burmistrzem, bo przyjechał do nas Pan Komendant osobiście, do tego dołożyć. 
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Zostało wprowadzone nowe zadanie o nazwie Budowa zbiornika bezodpływowego wraz  

z przyłączem do budynku Miejska Wieś. Z tego, co udzieliła mi informacji Pani Kierownik 

Referatu Budownictwa jest to ostatni budynek nasz, który jeszcze nie ma takiego zbiornik, to 

jest kwota około 20 000 zł. Zobaczymy jak to zostanie zrobione. Następnie wpłynął do mnie 

wniosek odnośnie zakupu pompy do stacji uzdatniania wody ulica Kopernika 30. Pompa jest 

bardzo wyeksploatowana, nie nadaje się do naprawy ze względu na wysoki stopień 

zniszczenia. To jest wniosek około 20 000 zł, zakup prawdopodobnie będzie około 15 000 zł, 

ale ja wprowadziłam na wszelki wypadek 20 000 zł, bo różnie to bywa. Następną zmianą, 

którą wprowadziłam, ale to są tylko przesunięcia między paragrafami z Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej 9 100 zł na plusie, 9 100 zł na minusie, także tutaj żadna zmiana nie 

powoduje w budżecie zmiany. Następny wniosek, który do mnie wpłynął, to jest wniosek  

z Referatu Obrotu Nieruchomościami, zwiększyłam kwotę wydatków w dziale 700 05, prośba 

dotyczyła wzrostem liczby zleceń geodezyjnych oraz zleceń na wycenę niezbędnych do 

przygotowania nieruchomości do sprzedaży. Czyli tak, jak robimy plan zagospodarowania 

przestrzennego, bo chcemy dalej rozwijać nasze miasto, sprzedawać działeczki, tak samo to 

jest związane z tym samy, bo wiadomo geodeta musi wytyczyć i są to jakieś koszty bieżące, 

jak ja to mówię. Kolejny wnioskiem, który wpłynął do mnie, także od Referatu Obrotu 

Nieruchomościami i wprowadziłam zwiększenie na inwestycjach, jest to zamiana działek, bo 

jeżeli gmina nawet zamieni działkę i sprzeda coś, to my musimy to wprowadzić i po stronie 

wydatków i dochodów, nie wiem, czy Państwo kojarzycie sobie zamianę gruntów Wipsowo, 

Nadleśnictwo Wipsowo jeszcze w tamtej kadencji, chcieliśmy, to pokazać mimo, że to było 

nieodpłatne, ale musieliśmy pokazać od strony dochodów i wydatków kwotę załóżmy 

200 000 zł, to jest ta sama zasada. Są to działeczki miejscowość Potryty, koło jeziora Blanki, 

numery działki mi nic nie mówi, ale po prostu znam sprawę i kwota została zwiększona  

o 160 000 zł, ale na tą chwilę nie wiemy jaka kwota po stronie dochodów wpłynie, więc nie 

zwiększałam na razie strony dochodów, tylko zwiększyłam stronę wydatków żeby po prostu 

móc tą działkę sprzedać czy zamienić. Kolejną inwestycję, którą wprowadziłam jest 

modernizacja drogi wewnętrznej na działce nr 241/13, pewnie też to nic nikomu nie mówi, ale 

Pan Burmistrz na pewno wie, o co chodzi, to jest odcineczek, który już został tylko między 

ulicą Krótką, a Rzemieślniczą. To był po prostu mały odcinek, który po prostu trzeba było 

zrealizować, na ten odcinek nie mogliśmy z programu rządowego złożyć, tylko musieliśmy  

w ramach własnego zadania zrobić. To jest kwota około 65 000 zł, ale jak już to zrobimy, to 

będzie teren bardzo ładny i zadbany. Kolejną zmianą, którą wprowadziłam, to też są między 

paragrafami 7 300 zł na plusie, 7 300 zł na minusie, z jednego paragrafu na drugi 

przesunięcia. Zwiększenie na podstawie decyzji Wojewody odnośnie dożywiania tak, jak 

zwiększyłam stronę dochodów także musiałam zwiększyć stronę wydatków, ale wydatków 

zwiększyłam mniej ponieważ już miałam część zaplanowanych w budżecie, to jest tylko 

kwota 28 771 zł, która też wynika z decyzji Wojewody. W ramach funduszu sołeckiego 

zmiany oczywiście kwotowe nie ulegają zmian, dalej mamy fundusz na taką kwotę jaką 

mamy, bo tego nie można zmieniać. Wiem, że sołectwo Kostrzewy, Franknowo i Tłokowo 

złożyło wnioski, ale to są wnioski po prostu o to, że ktoś rezygnuje załóżmy z oświetlenia,  

a chciałby zrobić drogę albo okazało się, że zakupiono np. kosiarkę i do tego trzeba zapłacić 

za usługę, ale nie mieliśmy tego paragrafu wywołanego. Także fundusz sołecki zostaje bez 

zmian. Następną rzeczą, którą wprowadziłam nową, jest to projekt oświetlenia użytkowego 
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wraz z iluminacją architektoniczą obszaru starego miasta w Jezioranach, to jest kwota około 

40 000 zł. Jeżeli ktoś chciałby więcej na ten temat, to ja troszkę znam temat, ale więcej Pan 

Burmistrz wie. Następne zmiany, które zostały wprowadzone, dlatego mamy te wydatki 

bieżące zwiększone, wnioski wpłynęły do mnie tak, jeden wniosek, to jest Zespół Szkół  

w Jezioranach, np. mam w oświacie zwiększone 40 000 zł, ale po przedyskutowaniu tego 

wniosku z główną księgową, dowiedziałam się, że zwiększyła się liczba dzieci, waga, ja 

jeszcze nie znam dokładnie jak funkcjonuje oświata, jak to się wylicza i na pewno jest 

problem duży, bo do niepełnosprawności, to jeszcze wiem, że to zależy, od jakiego stopnia, 

bardzo dużo dopłacamy do dziecka. Wiem, że to jest koszt około 2 000 zł na jedno dziecko, 

tych dzieci mamy prawdopodobnie coraz więcej, czy to w przedszkolu, czy to w szkole  

i jeszcze, to mówię zależy, czy jest np. stopień, czy dziecko np. nie słyszy, czy nie wiem, 

jakie dzieci mogą mieć tego typu problemy i wtedy jest niepełnosprawność i to wynika z tego. 

Następny wniosek, który mi złożyła, to Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych, tam są 

zwiększone wydatki odnośnie wynagrodzeń. Chodzi o kwotę 11 000 zł, ale te wydatki 

prawdopodobnie zmniejszymy, ponieważ dostaliśmy już pozytywną opinie o umorzonym 

ZUSie ze względu na COVID za 1 miesiąc, ale na razie wprowadzam, żeby po prostu się 

mieścił w plan. Kolejnym wnioskiem, to jest wniosek z OSIR-u, zwiększenie, to jest około 

57 000 zł, ale tu jest taka sama sytuacja, bo jeżeli materiały przygotowywałam dla Państwa 

tydzień temu, nie miałam jeszcze kwoty i nie widziałam decyzji, która wpłynęła już w tej 

chwili do OSIR-u z ZUS-u, tam został zwiększony plan też na wynagrodzenia, ale z tytułu 

takiego, że budując projekt na 2020 rok w miesiącu październiku czy listopadzie nikt nie 

wiedział, że będzie zatrudniony jeszcze jeden etat. Prawdopodobnie jest to etat związany ze 

sprzątaczką, która jest zatrudniona na najniższej krajowej i mieli też pracownika na kuchni, 

który po pracy w interwencji, była taka umowa, że OSIR musiał zatrudnić ją jeszcze przez  

3 miesiące, bo to zależy, z jakiego programu. Prawdopodobnie tą kwotę zmniejszymy, bo 

jeżeli wpłyną pieniążki z ZUS-u do OSIR-u, to ta kwota prawdopodobnie ulegnie 

zmniejszeniu. Kolejną dużą kwotę w dziale, oczywiście dalej Szkoły i Oświaty zostały 

zwiększone na podstawie wyliczeń dotacji. Szkoła podstawowa Franknowo i Radostowo, 

oddziały przedszkolne przy szkołach podstawowych i dzieci, które są właśnie z tą specjalną 

nauką, czy indywidualny tok nauczania. Dzieci przybywa coraz więcej, bo też troszeczkę 

więcej zaczynam rozmawiać z Zastępcą Burmistrza, który najlepiej się tam orientuje  

w oświacie i po prostu mi tłumaczy, że po prostu dzieci z indywidualną nauką jest coraz 

więcej, a obowiązkiem gminy jest zapłacić. Także tu są zwiększenia o 262 000 zł.   

W Miejskiej Bibliotece Publicznej zwiększenie o 8 000 zł, wynika to tylko z tego, że została 

podwyższona stawka za ogrzewanie pomieszczeń biblioteki i opłat na fundusz remontowy. 

Składają główna księgowa wniosek rok temu nie wiedziała o tym, że coś takiego w ogóle 

wystąpi. Teraz, żeby biblioteka mogła się starać z Biblioteki Narodowej o dotację na zakup 

nowych książek, a tej dotacji, co roku dostajemy 4 216 zł, musi wydać na wkład własny 

załóżmy 10 000 zł, nie powiem jaka to jest kwota i ona nie ma tyle tych środków 

zaplanowanych, więc prosi nas o zwiększenie. O mam kwotę, zakup książek 1 500 zł, 

ogrzewanie pomieszczeń 3 000 zł, zakup wyposażenia, to jest związane z zakupem laptopa, 

który już stracił swoją żywotność, a tam jest potrzebny ten laptop w bibliotece, bo można tam 

korzystać, czy z internetu, czy jak ktoś ma jakiś problem. Ostatnią zmian, którą 

wprowadziłam, to jest właśnie omawiany plan zagospodarowania przestrzennego, 
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zwiększenie 60 000 zł, ulica Mickiewicza za cmentarzem ewangelickim, ulica Wolności  

od ulicy Sienkiewicza. Podpisaliśmy z Panem Burmistrzem umowę na Kalis, na kanalizację  

i wodę i tu tak naprawdę były tylko zmiany kosmetyczne, jak otrzymałam umowę  

do dokładnie wiedziałam, jakie kwoty mam przeznaczone i na pewno na paragrafie 6057  

i 6059, to są tylko przesunięcia, tu plus 20, tu minus 20, bo mamy dofinansowanie 63,63%, 

ale coś się tam delikatnie zmieniło. Zadanie się nie zwiększyło, tylko między paragrafami.  

To wszystko, dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo, a ja powtórzę to, co powiedziałem na Komisji,  

że bardzo mnie cieszy radosny, pogodny i miły ton wypowiedzi Pani Skarbnik, bo świadczy  

to nie tylko o jej dobrej kondycji, czego jej zawsze życzyłem, ale i o dobrej kondycji Gminy. 

Dziękuję. Czy może ktoś jeszcze chciałby zabrać głos?” 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady: „Ja miałem to pytanie zadać na Komisji, ale czasu 

zabrakło. Kwota zwiększenia przy dochodach, kwota ta wynosiła 947 000 zł w dziale, ale po 

wyjaśnieniach Pani Skarbnik, że jest to kwota, którą trzeba było gdzieś umiejscowić i dlatego 

się w tym dziale znalazła.” 

Skarbnik Gminy: „Panie Radny, my w tej chwili jeszcze nie podjęliśmy decyzji, czy 

1 637 800,00 zł. Pieniążki prawdopodobnie wpłynął do nas na koniec września. My dalej nie 

wiemy jak rozstrzygnął się dalej przetargi, czy tą kwotę przeznaczymy tylko w tym roku, czy 

rozłożymy ją na lata. Po prostu czekamy na dalsze przetargi i na dalszą realizację naszych 

zadań inwestycyjnych. Ażeby nie robić, jak ja to mówię dużego zamieszania w budżecie, 

żeby zrównoważyć budżet, dla mnie to było korzystnie.” 

Wiceprzewodniczący Rady: „Druga rzecz, o której mówiliśmy, na temat planów, że plan był 

taki, a wykonanie inne. Teraz proszę Państwa pomówmy o faktach, nie o planach, tylko  

o faktach. Jesteśmy na półmetku naszego roku finansowego. I tak proszę państwa, na dzień  

31 grudnia 2019 roku nasze zadłużenie wynosiło prawie 19 000 000 zł, na dzień dzisiejszy 

zaś wynosi 17 600 000 zł, kredytów do spłaty mieliśmy prawie 1 500 000 zł, a obecnie mamy 

tylko 1 200 000 zł. Kredytów wziętych mieliśmy 17 300 000 zł, obecnie mamy 16 200 000 zł 

i pożyczek prawie na 1 500 000 zł, w tej chwili jest 1 300 000 zł. Tak po prostu, chodzi  

o porównanie sprawozdań finansowych, dowód na to, że oprócz planów, które planujemy 

sobie, są też suche fakty, które potwierdzają, że plany, które przyjmujemy. Pani Skarbnik jak 

to się mówi chapeau bas i duże brawa. Dlaczego o tym mówię, dlatego proszę Państwa o tym 

mówię, że Pan Burmistrz powiedział wielokrotnie, też dzisiaj na Komisji, że mimo tych 

inwestycji, które są poczynione widoczne na wsiach, w mieście, których jest sporo, to ten stan 

finansów naszych nie pogarsza się. Drobnymi kroczkami się poprawia. Choć są to kwoty 

dosyć spore, aczkolwiek z jednej strony mamy fajne rzeczy, które są już zrobione i ten stan 

finansów jest też pozytywny i się zmniejsza. To tyle, jeśli chodzi o podziękowania, fajnie nam 

się Pani Skarbnik sprawdza, co też jest dowodem na to, że jakiś czas temu mieliśmy rację 

popierają Panią na te stanowisko, które przejęła Pani po swojej poprzedniczce i kontynuuje 

Pani tą pracę.” 

Skarbnik Gminy: „A ja dziękuję za zaufanie, jest mi bardzo miło i mam nadzieję, że nie 

zawiodę Państwa i Pana Burmistrza.”          
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Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa, ta cisza, to dlatego, że mnie zatkało po prostu. Jeśli 

ktoś jeszcze z peanami, czy z chapeau bas, to bardzo proszę. Jeśli nie, to proszę o odczytanie 

projektu uchwały."  

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w sprawie 

projektu tej uchwały." 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XV/141/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok,  

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad.3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: "Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo: 

Sprawozdanie z działalności między Sesjami. 

 

 Informacja ze sprzedaży mienia 

1. Sprzedano:  

- działki nr 112/5 o pow. 1 205 m² i 112/6 o pow. 1 210 m² w przetargu ustnym 

nieograniczonym w obrębie Piszewo za kwotę łączną 86 961 zł osobie fizycznej,  

2. Przekazano darowizną na rzecz Skarbu Państwa pod budowę posterunku policji działkę  

nr 41/3 o pow. 1 026 m² o wartości 22 000 zł. Już Państwo opowiadałem, jak ta historia się 

zakończyła. Jest masę pracy, żeby takie rzeczy wykonać, a zakończyło się tak, jak mówiłem 

na Komisji. 

 Wykonane zadania gospodarcze:  

1. Wycięto barszcz Sosnowskiego i przeprowadzono opryski na drogach Wilkiejmy – 

Studnica, wokół jeziora Ring, w miejscowości Kalis, ul.1 Maja, kol. Wójtówko, 

Ustnik, Wilkiejmy, Modliny - Franknowo, za cmentarzem w Jezioranach. My  

z barszczem walczymy od 15 maja aż do tej poru. Dwóch Panów niezmiernie 

pracowitych w odpowiednich strojach i po odpowiednim przeszkoleniu wycinają ten 

barszcz. Zagłębiamy się maksymalnie wszędzie gdzie widzimy ten barszcz, bo tego 
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jest duże, ale i tak jest mniej niż było. Żałuję tylko, że nie wszyscy posiadacze 

prywatnych działek nie stosują się do naszych sugestii i wskazań.  

2. Wykoszono pobocza drogi i chodnika Jeziorany - Tłokowo, ul. Parchimowicza. 

3. Wykoszono obustronnie pobocza dróg: Wilkiejmy – Studnica, Franknowo – Wola 

Szlachecka, Radostowo, Olszewnik, kolonia Zerbuń – Kiersztanowo, Kiersztanowo -

Osada, Jeziorany – Lekity – Derc – Radostowo, Studnica – Potryty, Jeziorany – 

Miejska Wieś, Tłokowo – Kramarzewo - Piszewo, Kramarzewo - Franknowo. 

4. Wykoszono cmentarz ewangelicki przy ul. Mickiewicza w Jezioranach, cmentarze 

wojenne w Piszewie, Zerbuniu, Górkowie (Kikity). 

5. Wykonano opryski na chodnikach, schodach i placach na terenie miasta Jeziorany. 

6. Wykoszono plac gminny w Żardenikach. 

7. Przeprowadzono prace porządkowe w fosie. 

8. Wykoszono porosty na skarpach i placach za budynkiem Szkoły Podstawowej  

w Jezioranach. 

9. Wycięto krzaki, wykoszono porosty, rozebrano ogrodzenia, wyzbierano śmieci  

i kamienie na placu za byłym budynkiem kina w Jezioranach oraz za przychodnią. 

10. Ułożono rurociąg drenarski. 40 mb w Tłokowie kolonia w celu odwodnienia gruntu. 

11. Naprawiono przepust drogowy na drodze Tłokowo – Kramarzewo. 

12. Zamontowano znaki drogowe w Jezioranach i tablice informacyjne w Tłokowie,  

w Jezioranach na ul. Dworcowej. 

13. Zamontowano lustro w Kikitach. 

14. Zamontowano wiatę przystankową w Studziance. 

15. Pomalowano sanitariaty w Szkole Podstawowej Jezioranach. 

16. Pomalowano pomieszczenia w przedszkolu w Szkole Podstawowej we Franknowie. 

17. Przeprowadzono prace porządkowe po spalonym budynku gospodarczym  

w Kikitach. Tam przy okazji robienia tych dwóch dróg, które ukończyliśmy również 

zrobiliśmy prace porządkowe po rozwalonym budynku gospodarczym. 

18. Prowadzone są dalsze prace remontowe w budynku po byłym przedszkolu  

w Jezioranach. Dzisiaj tą całą sprawę zakończyliśmy, trwają odbiory i będą 

przekazane te mieszkania mieszkańcom.          

Zawarte umowy:           

1. Zawarto w dniu 29 czerwca 2020 r. Porozumienie w sprawie zorganizowania służb 

ponadnormatywnych funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Olsztynie finansowane  
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w ramach Funduszu Wsparcia Policji utworzonego w Komendzie Wojewódzkiej Policji  

w Olsztynie. W ramach Porozumienia zwiększono liczbę patroli pieszych  

i zmechanizowanych od 27 czerwca 2020 r. do dnia 01 listopada 2020 r. dodatkowych służb 

funkcjonariuszy Policji w czasie przekraczającym ich normę, jako patrole ponadnormatywne  

i służby ponadnormatywne. Gmina przeznaczyła środki z budżetu gminy w wysokości 10 000 

zł na wypłatę rekompensaty pieniężnej za czas służby ponadnormatywnej i nagrody dla 

policjantów. 

 

2. Umowa zawarta w dniu 23.07.2020 r. z firmą KOMPRE spółka z o.o. w Rogaszycach,  

63 – 500 Ostrzeszów, w trybie przetargu nieograniczonego, na zakup i dostawę 34 sztuk 

przenośnych komputerów – laptopy poleasingowe wraz z oprogramowaniem systemowym. 

Zamówienie współfinansowane jest w ramach projektu pn. "zdalna szkoła +" 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach programu Operacyjnego Polska 

Cyfrowa na lata 2014-2020. Za wykonanie umowy strony ustalają łączne wynagrodzenie 

ryczałtowe w wysokości 54 366 zł z VAT. Termin realizacji zamówienia: od podpisania 

umowy 7 dni. Ponieważ mieliśmy trochę więcej pieniążków, to zakupiliśmy 47 laptopów. 

One zostały rozdysponowane wraz z oprogramowaniem i internetem i one zostały 

rozdysponowane do poszczególnych dyrektorów szkół, a oni przekazali dla najbardziej 

potrzebujących." 

 

Skarbnik Gminy: „Przepraszam, że się wtrącę, bo był pierwszy program „Zdalna Szkoła”,  

a drugi program powstał „Zdalna Szkoła +”, to co ja wprowadziłam do załącznika nr 4 to jest 

65 000 zł, a „Zdalna Szkoła +”, to jest dla rodzin wielodzietnych. Czyli już z tego drugiego 

programu dyrektor może dać tylko dla rodzin wielodzietnych, bo były dwa takie wnioski, to 

było dla osób, które nie miały w ogóle komputera. Mogło być jedno dziecko w domu, dwoje, 

a ten program jest dla wielodzietnych.” 

 

Burmistrz Jezioran: „Udało nam się kupić więcej laptopów i chciałbym powiedzieć, że te 

laptopy praktycznie były poleasingowe, ale one są jak nowe. Służyły w jakiejś firmie trzy 

lata, gdzie stały, jako stacjonarne, czyli one wyglądają po prostu jak nowe. Ich wartość była 

trzy lata temu około 5 000 – 6 000 zł. Myśmy je kupili chyba za 1 200 zł. One są idealne, jak 

ktoś ma gorszego laptopa.” 
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Skarbnik Gminy: „Jeszcze mieliśmy problem z internetem, bo w dwóch miejscowościach, 

niby internet jest wszędzie, ale nie każda rodzina posiadała internet. Jeszcze musieliśmy 

dodatkowo podpisać umowę na dostarczenie internetu. Oczywiście nie będziemy tego opłacać 

tego już na zawsze. Dziecko dostało, wypożyczyliśmy ze szkoły komputer, to teraz już 

rodzice muszą zadbać, aby kontynuować umowę zawarcia na internet."  

 

Burmistrz Jezioran: „Teraz następne, zawarliśmy umowę również z Towarzystwem 

Ubezpieczeń Wzajemnych "TUW" w Olsztynie od wszelkich ryzyk, ja nie będę Państwu 

czytał dokładnie, na czym to polega, w każdym razie chciałbym, żebyście Państwo wiedzieli, 

że były trzy formy ubezpieczenia na trzy lata. Te ubezpieczenia łącznie mienia gminy, szkoły, 

strażaków, każdego mienia.” 

 

Skarbnik Gminy: „Nawet te laptopy. Wszystko. Budynki.” 

 

Burmistrz Jezioran: „To na trzy lata już w tej chwili wynosił przeszło 300 000 zł, czyli 

100 000 zł rocznie, jakby za ubezpieczenie.” 

 

Skarbnik Gminy: „A też podjęliśmy taką decyzję, żeby podpisać umowę na trzy lata, bo 

wiadomo tak, jak każdy coś ubezpiecza, trzy letni okres jest tańszy.” 

 

Burmistrz Jezioran: "Następne, podpisaliśmy umowa Nr 28/2020/A/19.111  

o dofinansowanie zadania wieloletniego pn. Budowa obwodnicy miasta Jeziorany ze ścieżką 

pieszo-jezdną, realizowanego w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Umowa została 

zawarta w dniu 14.08.2020 r. z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim Arturem Chojeckim. 

Dofinansowanie zostało przyznane w kwocie 27 290 367,20 zł, w tym:  

- w 2020 r. w kwocie 1 621 719,20 zł, 

- w 2021 r. w kwocie 13 505 901,60 zł, 

- w 2022 r. w kwocie 11 046 437,60 zł., 

- w 2023 r. w kwocie 1 116 308,80 zł. 

Ja tylko powiem Panie Przewodniczący, jak Pan słusznie zauważył, to dobra dyspozycja Pani 

Skarbnik.” 
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Skarbnik Gminy: „Ja bym chciała troszeczkę Radnych tak przeszkolić. Te kwoty wszystkie 

są ujęte w załączniku nr 2, w przedsięwzięciach. Ja wspominałam, że ja tych kwot nie 

zmieniałam, bo my już wiedzieliśmy w czerwcu, jak ta obwodnica została wprowadzona, jak 

na lata zostało rozłożone. Jeżeli ktoś sobie chce zerknąć, w załączniku nr 2 w WPF  

w przedsięwzięcie o nazwie Budowa Obwodnicy jest rozpisane, że w 2020, tylko tam jest 

oczywiście cała kwota zadania, bo my mamy 80% dofinansowania.” 

 

Burmistrz Jezioran: „Podpisaliśmy umowa o przyznaniu pomocy w dniu 17.08.2020 r. 

pomiędzy Gminą Jeziorany a Samorządem Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

w Olsztynie na realizację budowy 2,8 km sieci kanalizacji sanitarnej i 2,5 km sieci 

wodociągowej Kalis – Wilkiejmy. Środki finansowe przyznane na realizację operacji – 

752 363 zł, do 63,63%, poniesionych kosztów kwalifikowanych. Termin rozliczenia 

przyznanych środków: po zakończeniu realizacji całości zadania nie później niż do dnia  

30 czerwca 2023 r. Tutaj do Pana Józefa, Panie Józefie, to jest połączone z tym wodociągiem. 

Chcemy zrobić w tym roku przetarg, na wiosnę wejść z realizacją całości, bo wejście w tym 

roku może być kłopotliwe, bo nigdy nie wiemy, jaka będzie aura. Także zrobimy w tym roku 

przetarg, a w przyszłym roku na wiosnę wchodzimy. Dziękuję bardzo.” 

  

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby się 

odnieść do wypowiedzi Pana Burmistrza, względnie prosić o rozszerzenie? Jeśli nie, to 

dziękuję jeszcze raz Panie Burmistrzu.” 

 

Ad.4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: „Jak Państwo wiecie wszyscy mieszkańcy mogli zadać w formie 

pisemnej. Żaden wniosek nie wpłynął. Także nie mamy tu żadnego problemu. Czy są  

z Państwa strony jakieś pytania?” 

 

Wiceprzewodniczący Rady: „Panie Burmistrzu, w kwestii takiej, czy byłaby taka możliwość 

przymierzyć się do renowacji tych ławeczek w Fosie, które na dużej powierzchni dość sporo 

tam jest. Mieszkańcy z tego korzystają i wymagałoby to pomalowania, a wiem, że mamy 

pracownika i byłyby wolne środki i czas, to mógłby spojrzeć, na pewno byłoby to korzystne 

dla mieszkańców. Tak tyle spraw przyziemnych.”  
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Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos?” 

 

Nikt nie zabrał głosu.  

  

Ad.5. Przyjęcie protokołu XIV sesji. 

 

Przewodniczący Rady: „Wszyscy Państwo zapewne się zapoznali. Czy kto z Państwa ma 

jakieś uwagi? Uwag nie było". 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

 

Przyjęto protokół XIV Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Przewodniczący Rady: „Nim jeszcze zakończę, to Państwo mówiliście o tak zwanej Zdalnej 

Szkole, za moich czasów, to się po prostu nazywały wagary, a nie zdalna szkoła, a ja często 

uczestniczyłem. Teraz poważnie, za kilka dni rozpoczyna się rok szkolny, w jakiej 

atmosferze, nie musze mówić. Miałem nawet zamiar prosić Pana Dyrektora o przybycie na 

posiedzenie Sesji i przedstawienie trochę sytuacji, ale doszedłem do wniosku, że w natłoku 

tych spraw i problemów, które ma, dokładanie mu tego jeszcze jednego, który by mógł jemu 

pomóc, a tylko zająć czas, byłoby czymś zbędnym. Proszę Państwa, ja myślę, że w imieniu 

wszystkich Państwa i swoim oczywiście, nie mogąc tego zrobić na uroczystym rozpoczęciu 

roku, w których już wielu uczestniczyłem, poproszę Pana Radnego Szuwalskiego, jako 

nauczyciela i wychowawcę o przekazane dzieciom i nauczycielom naszych najlepszych 

życzeń i zapewnienia, iż mimo, że o tym nie mówimy, to wiemy jaka jest sytuacja.”   

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XV Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona.        

         

 

       Protokołowała                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

   Anna Brakoniecka                      Bogusław Wierzbicki 


